

Ref: MSM/2020/013



**To:** Muscat Securities Market  
**Subject:** Announcement of the EGM resolution  
**From:** Musandam Power Company S.A.O.G.  
**Date:** 25 June 2020.

الى: سوق مسقط للأوراق المالية  
الموضوع: إعلان نتائج إجتماع الجمعية العامة غير العادية  
من: شركة مسندم للطاقة ش م ع ع  
التاريخ: 25 يونيو 2020م.

Dear Sirs

الأفاضل الأعزاء

The Extraordinary General Meeting has been held at 03:00pm on Thursday 25<sup>th</sup> June 2020 at the e-portal for convening general meetings of MCDC. The agenda has been presented and discussed and the following resolution has been taken:

عقدت الجمعية العامة السنوية في تمام الساعة 03:00 مساءً من يوم الخميس الموافق 25 يونيو 2020م وذلك عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة التابع لشركة مسقط للمقاصة والإيداع. وتم إستعراض و مناقشة البنود المدرجة في جدول الأعمال و إتخذت القرار التالي:

1. Approved To amend the Company's Articles of Association in accordance with Commercial Companies Law Royal Decree 18/2019 and the terms of the CMA's Circular No. 17/2020.

1. الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة وفقاً لقانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 18/2019 والقرار الصادر من الهيئة العامة لسوق المال رقم 2020/17.

Yours sincerely,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

*Handwritten signature in blue ink.*

